
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 2. 12. 2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, Matuška Daniel, Šimon Jaroslav, Křapka Petr, Šrámek Jiří, 

Vendlová Božena, Ing. Kubík Zdeněk, Vladyka Pavel  

Omluveni: JUDr. Molnár Karel, 

Nepřítomni: Kováčiný Pavel 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR.  

2. Matuška Daniel 

    Za úkol domluvit schůzku s paní Slánskou z Vodohospodářského sdružení Kolín a 

panem Jaroslavem Šimonem, s kterým se v komisi problematice kvality vody na 

sídlišti věnuje. 

3. Ing. Zdeněk Kubík 

   Problematika chovu psů na sídlišti – nezodpovědní chovatelé a s tím spojené 

velké množství exkrementů, na volno puštění psi bez košíků atd.  

   Komise navrhuje věnovat větší pozornost tomuto problému ze strany Městské 

policie a pracovníků programu Bezpečný Kolín. 

   Navrhované zvýšení poplatků z chovu psů komise většinou hlasů neschválila.  

   Dále ing. Zdeněk Kubík navrhuje zřídit v areálu Vodního světa bezpečné parkování 

pro jízdní kola formou uzamykatelných kójí apod.. Poukazuje na časté krádeže kol a 

obavy cyklistů zde kola nechávat. 

4. Pavel Vladyka 

   Zpráva o stavu sídliště u Barborky, viz příloha č.1 

5. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 13.1. 2016 od 16:30. 

  

Zpracoval:  

 
 



  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


